
Social- og Indenrigsudvalget

Til: Social- og ældreministeren

Dato: 28. januar 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 255
Hvad er ministerens forklaring på, at enkelte udbydere af handicaphjælp f.eks. Care-sup-
port og Handicapformidlingen kan opnå så lukrative businesscases, at der kan genereres
millionoverskud, når man ved, at både kommunernes administrationsbidraget ofte er
temmelig beskedne, og jobbet som handicaphjælper generelt er lavtlønnet, selv hvis man
arbejder på en overenskomstmæssig løn?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Charlotte Broman Mølbæk (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Charlotte.Broman@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Kirsten Normann Andersen
formand
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